

Bank Pembangunan Malaysia Berhad (BPMB) mempelawa Pembekal Perkhidmatan Teknologi Maklumat (IT) yang berpengalaman untuk menyertai tender bagi projek di bawah:

KENYATAAN TENDER

TAJUK DAN NOMBOR TENDER	PENDAFTARAN DAN KELAYAKAN	HARGA TENDER DAN BAYARAN KEPADA
Enterprise Network Refresh Project for Bank Pembangunan Malaysia Berhad. Kotak Tawaran Tender No: 3	Tawaran Tender Kelayakan Wajib Kepada Pembida 1: <ol style="list-style-type: none"> Syarikat mestilah telah beroperasi di dalam Industri Teknologi Maklumat ("IT") bahagian rangkaian ("Network") sekurang-kurangnya selama 5 tahun. Mempunyai modal berbayar sekurang-kurangnya RM500,000.00 Berpengalaman membekalkan perkhidmatan hampir serupa seperti tawaran tender ini sekurang-kurangnya di satu Institusi Kewangan tempatan. Memperolehi status "rakan kongsi terpilih yang sah" daripada Syarikat Prinsipal. Menyerahkan deposit sebanyak RM100,000 (Ringgit Malaysia Seratus Ribu Sahaja) dalam bentuk deraf bank. Deposit akan dipulangkan setelah BPMB selesai melakukan penilaian tender ini². 	RM100.00 (Seratus Ringgit Sahaja) secara tunai, "Bank Draft" atau "Banker's Cheque" dibayar kepada Bank Pembangunan Malaysia Berhad di Aras 12, Menara Bank Pembangunan, Bandar Wawasan, 1016, Jalan Sultan Ismail, 50250 KL.
Enterprise Infrastructure Refresh Project for Bank Pembangunan Malaysia Berhad. Kotak Tawaran Tender No: 4	Tawaran Tender Terbuka Kelayakan Wajib Kepada Pembida 1: <ol style="list-style-type: none"> Syarikat mestilah telah beroperasi di dalam Industri Teknologi Maklumat ("IT") bahagian Infrastruktur sekurang-kurangnya selama 5 tahun. Mempunyai modal berbayar sekurang-kurangnya RM500,000.00 Berpengalaman membekalkan perkhidmatan hampir serupa seperti tawaran tender ini sekurang-kurangnya di satu Institusi Kewangan tempatan. Memperolehi status "rakan kongsi terpilih yang sah" daripada Syarikat Prinsipal. Menyerahkan deposit sebanyak RM100,000 (Ringgit Malaysia Seratus Ribu Sahaja) dalam bentuk deraf bank. Deposit akan dipulangkan setelah BPMB selesai melakukan penilaian tender ini². 	RM100.00 (Seratus Ringgit Sahaja) secara tunai, "Bank Draft" atau "Banker's Cheque" dibayar kepada Bank Pembangunan Malaysia Berhad di Aras 12, Menara Bank Pembangunan, Bandar Wawasan, 1016, Jalan Sultan Ismail, 50250 KL.

Nota¹: Pembida dikehendaki menghantar surat pengesahan bagi memenuhi lima (5) kelayakan wajib dengan menggunakan surat rasmi syarikat ("letter head").

Nota²: Sekiranya pembida ingin menyertai kedua-dua tender tersebut di atas, hanya satu deposit bernilai RM150,000 (Ringgit Malaysia Seratus Lima Puluh Ribu Sahaja) diperlukan dalam bentuk deraf bank.

Untuk sebarang pertanyaan berkenaan skop kerja atau spesifikasi tender, sila emel kepada:

Enterprise Network Refresh Project: rns2020@bpmb.com.my

Enterprise Infrastructure Refresh Project: infra_refresh2020@bpmb.com.my

Untuk mendapatkan dokumen tender, sila hubungi En. Mohd Shazry (03-2611 3908) atau Pn. Aishah Latiff (03-2611 3257).

Tarikh Tutup: 21 Ogos, 2020 (12:00PM)